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Rada města Milevska 

podklad pro schůzi rady č.  4        dne 07.02.2022                               OŽP042202R 

 

 

Povolení ke kácení dřevin rostoucích mimo les na pozemcích ve vlastnictví města 

Milevska 

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Odbor životního prostředí předkládá Radě města Milevska návrh Komise životního 

prostředí ohledně kácení zeleně rostoucí na pozemcích ve vlastnictví města. Jedná se o 

stromy, jejichž stav byl na podnět občanů města posouzen na 1. zasedání KŽP dne 

18.01.2022. 

• Podnět na odstranění smrku u garáží „Pod Májovinou“ 

Komisi ŽP byla opakovaně předložena žádost o pokácení vzrostlého smrku nacházejícího se 

pár metrů od garáží. Žádost byla odůvodněna obavou o majetek vlastníků garáže z možného 

pádu části nebo celého stromu na stavbu. Dále se v žádosti zmiňuje prorůstání kořenů do 

základů stavby. 

Závěr: Komise posoudila opětovnou žádost a souhlasí s pokácením smrku u garáží „Pod 

Májovinou“. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 

• Podnět na odstranění 4 jehličnanů u Kolumbária v horní části rozptylové loučky 

na pozemku parc. č. 1722/2 

Komisi byla předložena žádost, ve které správce hřbitova žádá o opakované projednání 

odstranění 4 jehličnatých stromů v blízkosti kolumbária. Stromy svými větvemi zasahují do 

prostoru pronajatých prostor. Současně žadatel zmiňuje obavy o zarůstání kořenů do základů 

kolumbária. Jehličnaté stromy výrazně přerůstají stavbu a esteticky již neplní svojí funkci. 

Vlivem opadu jehličí, probírání větví okolních jehličnatých dřevin z nedostatku světla dochází 

k odhalování nevzhledných míst. V případě, že by došlo k odstranění pouze 4 jehličnanů dojde 

pouze k odhalení poškozené podrostové zeleně a zničení estetické funkce zeleně v okolí 

rozptylová loučky. 

Závěr: Komise posoudila žádost a souhlasí s odstraněním 4 jehličnatých stromů v horní 

části rozptylové loučky u kolumbária za podmínky, že dojde k celkové úpravě horní 

poloviny výsadeb. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 5/5/0/0 

 

Zpracovala: Ing. Tereza Rašková, referent OŽP 


